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Vragen van het statenlid J.R. Oudeman (CDA) ingevolge artikel 44 reglement van orde

AANHANGSEL 

tot de notulen van de provinciale staten van Zeeland 2017 nummer 207. 
 

Vragen ingevolge artikel 44 van het regle-
ment van orde inzake Toekomst Groen  
Onderwijs in Zeeland 
 

Antwoorden van gedeputeerde staten: 

(ingekomen 26 september 2017)  

1. Is GS op de hoogte van de splitsing 
van de Edudelta Onderwijsgroep? 
 

1. Ja 

2.  Wat heeft GS gedaan en gaat GS 
doen om kwalitatief goed groen onder-
wijs –zeker ook op MBO-niveau – in 
de provincie Zeeland te behouden? 
 

2. GS spant zich in om het Groene Onderwijs 
in Zeeland te behouden. Onder meer door 
Edudelta te verbinden aan het Agrofood-
netwerk in de sector. 

3. In hoeverre is er door middel van 
Campus Zeeland en/of de agrofoodlijn 
reeds hulp geboden en/of gaat er hulp 
geboden worden om ‘groene’ opleidin-
gen in de provincie Zeeland te behou-
den? 
 

3. Vanuit Campus Zeeland is contact met de 
(interim) bestuurders van Edudelta en  
Pontes over de toekomst van het groene 
(v)MBO onderwijs in Zeeland. Ook is er 
contact met het hoger onderwijs en met EZ 
vanwege hun rol rondom het toekennen 
van opleidingen. 
 

4. Welke rol ziet GS voor de HAS Hoge-
school en/of HZ University voor het  
regelen van doorlopende leerlijnen? 
Heeft GS hierover gesproken met de 
voorgenoemde partijen of is men voor-
nemens in gesprek te gaan? 
 

4. Van belang voor de Zeeuwse economie is 
dat het groenonderwijs, van VMBO tot 
HBO beschikbaar is voor de Agrofood sec-
tor in Zeeland. Meer nabij HBO op dit ter-
rein is gunstig voor Zeeuwse studenten en 
bedrijven. Tegelijkertijd dient gewaakt te 
worden voor potentieel verlies van studen-
ten voor de HZ/UAS, omdat het aantal leer-
lingen kritische ondergrenzen kent.  
Hierover is contact met HZ/UAS en HAS. 
 

5. Kan GS aangeven of het bestuur van 
de HZ University op de hoogte was 
van de nieuwe vestiging van de HAS 
in Bergen op Zoom? 
 

5. Het bestuur van HZ/UAS heeft via de  
media vernomen dat de HAS voornemens 
is een vestiging in Bergen op Zoom te  
openen. 

6. Kan GS aangeven wat de mogelijke 
consequenties zijn van de vestiging 
van de HAS in Bergen op Zoom voor 
het (groene) onderwijs in Zeeland? 
 

6. HZ/UAS heeft GS geïnformeerd over de 
mogelijke consequenties voor de HZ/UAS 
van een HAS- vestiging in Bergen op 
Zoom. Afhankelijk van het onderwijsaan-
bod in Bergen op Zoom acht de HZ/UAS 
het niet ondenkbaar dat jongeren die eer-
der voor de HZ/UAS kozen onderwijs gaan 
volgen bij een, meer in de buurt liggende, 
HBO-instelling in Bergen op Zoom. Een  
terugloop van het leerlingenaantal kan zon-
der meer (zeer) nadelige gevolgen hebben 
voor de HZ/UAS. 
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7. Is GS het met de CDA-fractie eens dat 

voorkomen moet worden dat de HAS 
in Bergen op Zoom met de HZ Univer-
sity gaat concurreren door het aanbie-
den van dezelfde of soortgelijke oplei-
dingen? 

7. Ja. We hebben hierover contact gezocht 
met de HZ/UAS en EZ. We zullen de ont-
wikkelingen op de voet blijven volgen. 
 

 
 MIDDELBURG, 7 november 2017 

 
Namens de fractie van CDA, 
 

Gedeputeerde Staten, 
 

J.R. Oudeman Drs. J.M.M. Polman 
 A.W. Smit 
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